

**Message to Canadians:** For some time now, a group of people has wanted to dominate the world. They spread false information to **defraud** the population. Now, they are no longer ashamed; they want to **steal** countries' lands and resources. For example, **Russia attacked Ukraine** for its lands and resources. Now, there is **the criminal Trump, the traitor** from the United States who works for **Russia** and targets **Canada's resources**. So, for starters, he is **weakening the Canadian economy** by imposing tariffs to **harm** Canadian businesses. And he will help the traitorous Canadians take power to help steal resources. **So, Canada is in danger**; the **April 28 election** is very, very important. But if citizens are well informed and work harder to **elect** someone who fights for Canada, it will help us a lot. For now, the ideal candidate is **Mark Carney**. In nine days, he has accomplished a lot, both inside and outside the country. In Canada, he helped businesses affected by the **fraudulent tariffs** imposed by **the criminal Trump**. He went to Europe to strengthen international ties to fend off his threats and above all, to seek more **reliable partners** to revive the Canadian economy. **So we need you, MY FRIENDS**. Let's mobilize to help **re-elect Mark Carney as Prime Minister of Canada for the next four years**. Let's give him a **strong mandate** to fight to save us. Today, a large part of the population does not have access to Internet or telephone; they cannot afford to pay to access good information. **If our ancestors can do it, so can we: Mobilize!** the most effective way is **word of mouth**: talk, contact, encourage your neighbors and loved ones to understand that their vote is important, participate in the gathering of political parties, and most importantly vote early... Your gesture counts, **MY FRIENDS**...

**Message aux Canadiens :** Depuis un certain temps, un groupe de personnes veut dominer le monde. Ils diffusent de fausses informations pour **escroquer** la population. Maintenant, ils n'ont plus honte ; ils veulent **voler** les terres et les ressources des pays. Par exemple, la **Russie a attaqué l'Ukraine** pour ses terres et ses ressources. Maintenant, il y a le **criminel Trump**, le traître des États-Unis qui travaille pour la **Russie**, qui cible **les ressources du Canada**. Donc, pour commencer, il **affaiblit l'économie** canadienne en imposant des tarifs douaniers pour **nuire** aux entreprises canadiennes. Et il aidera les traîtres Canadiens à prendre le pouvoir pour l'aider à voler les ressources. **Le Canada est en danger** ; l'élection du **28 avril** est très, très importante. Mais si les citoyens sont bien informés et travaillent plus fort pour **élire** quelqu'un qui se bat pour le Canada, cela nous aidera beaucoup. Pour l'instant, le candidat idéal est **Mark Carney**. En neuf jours, il a fait beaucoup, tant à l'intérieur qu'à l'extérieur du pays. Au Canada, il a aidé les entreprises touchées par les tarifs douaniers **frauduleux du criminel Trump**. Il est allé en Europe pour renforcer les liens internationaux afin de repousser les menaces de ce dernier, et surtout pour rechercher **des partenaires plus fiables** pour relancer l'économie canadienne. **Nous avons donc besoin de vous, Mes AMIS**. Mobilisons-nous pour aider à **réélire Mark Carney** comme premier ministre du Canada pour les quatre prochaines années. Surtout, **donnez-lui un mandat fort** pour lutter pour nous sauver. Aujourd'hui, une grande partie de la population n'a accès ni à Internet ni au téléphone ; elle ne peut pas se permettre de payer pour accéder à une bonne information. Si nos ancêtres le peuvent, nous le pouvons aussi: **Mobilisez-vous!** Et le moyen le plus efficace est **le bouche-à-oreille** : parlez, contactez, encouragez vos voisins et vos proches à comprendre que leur vote est important, participer au rassemblement des partis politiques, surtout, **Votez tôt**... Votre geste compte, **Mes AMIS**...

1)In just 9 days : <https://youtu.be/WwM7WU442KE>

En seulement 9 jours : <https://youtu.be/pSXMl0sQQ6A>

2)... **Zelensky** is left alone with the pain of his people, in full glare of the cameras..

<https://marchehua.com/product/white-backing-boards-4-ply-thickness-cardboard-pack-of-25-5-by-7>